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Svenska utbildningssektionens utlåtande om investeringsplanen i budgeten 2025–2027 

 

Enligt svenska utbildningssektionen finns det skäl att beakta följande saker i 

investeringsplanen: 

 

Nickby gårds centrum (NG8) 

- I planeringen och genomförandet av samhällstekniken och järnvägsunderfarten på 

området ska man säkerställa trygga skolvägar för barn och ungdomar som bor på 

området även under byggandet. Elever i flera olika skolor och studerande på andra 

stadiet bor på verkningsområdet. 

 

Ändringsarbeten i bildningscentret Miili 

- Reparationerna som utfördes år 2024 var lyckade. Det är bra att det fortfarande 

reserveras anslag för reparationer år 2025 i investeringsplanen och att 

genomförandet planeras enligt de erfarenheter som fås av lärby B2, som fungerar 

som en modell för lärmiljöer. 

 

Lokallösningar i Miiliområdet – Genomförandeplanering av Söderkulla skola 

- Det är bra att projektplanen för Söderkulla skola har uppdaterats år 2024 och att 

projektets genomförandeplanering inleds i slutet av år 2024 och fortsätter år 2025. 

Nybyggnaden för Söderkulla skola är bra för alla barn och ungdomar i 

grundskoleåldern i Söderkulla, eftersom den nya skolan gör det möjligt att använda 

Miili mer ändamålsenligt enligt de ursprungliga planerna för fastigheten. 

- Då nybyggnaden för Söderkulla skola blir färdig kan vi evaluera om några av 

kommunens övriga tjänster kunde placeras i bildningscentret Miili och eventuellt 

avstå från andra fastigheter. 

- Svenska utbildningssektionen vill säkerställa sig om att projektets tidsplan håller 

enligt investeringsplanen och Söderkulla skola färdigställs 2028. 

 

Idrottshallen i Miiliområdet 

- Det är bra att det reserveras 3,4 miljoner euro i investeringsdelen i budgetförslaget 

för år 2025 för färdigställandet av planerna för idrottshallen och inledandet av 

entreprenaden och att sammanlagt 7 miljoner euro reserveras för projektets 

genomförande för år 2026 och 2027. Efter att idrottshallen har blivit färdig år 2027 

kan utbildningssektorn avstå från hyrning av Ingman Arena för extra lokaler för 

gymnastikundervisningen inomhus för elever i Sipoonlahden koulu och Söderkulla 

skola. 

 

Utekonstisbanan i Söderkulla 



- När den genomförts kommer den betjäna speciellt skolorna i södra Sibbo, men också 

alla skolor jämsides med ishallen. Konstisbanan betjänar skolorna i närheten av 

planet på senvåren och i början av hösten också beträffande bl.a. boboll. 

- Ur utbildningssektorns synvinkel påverkar utekonstisbanan i Söderkulla inte 

ordnandet av undervisningen enligt läroplanen. 

 

Lokalitetsförvaltning, saneringsinvesteringar för byggnader 

- Det är bra att tekniska utskottet har allokerat egna anslag för saneringsprojekt, som 

täcker separata saneringsinvesteringar i byskolor och tätortsskolor och för att 

underhålla det befintliga fastighetsbeståndet så effektivt som möjligt. Vi önskar att 

en aktiv dialog förs även i fortsättningen mellan sektorn för samhälle och miljö och 

utbildningssektorn om sanerings- och underhållsinvesteringar så att skolnätets 

behov i den närmaste framtiden beaktas i planering av investeringar. 

- En plan för reparationerna i Salpar skola ska göras under år 2025 med beaktande av 

byggnadens användning. 

 

Sibbo gymnasium 

- Det är bra att ett anslag på 50 000 euro har reserverats för garantitida tillägg och 

ändringar för år 2025. 

 

Korsningen mellan Brobölevägen och Oljevägen samt gång- och cykelvägen mellan Nickby 

och Söderkulla 

- Utbildningssektionen anser att det är viktigt att trafiksäkerheten på vägområdena 

förbättras betydligt med dessa investeringsprojekt. Projekten förbättrar 

skolvägarnas säkerhet för flera grundskoleelever och för studerande på andra stadiet 

samt säkerheten under skolutflykter och då eleverna åker till bl.a. 

skolidrottstävlingar mellan Nickby och Söderkulla. 

 

Utbildningssektionen ber också tekniska utskottet att ersätta ordet ”opetuksen” (sv. 

undervisning) med ordet ”koulutuksen” (sv. utbildning) i det sista stycket på sida 6 i planen, 

eftersom det är sektorns officiella namn. 


